
 

Svenska Lipizzanerföreningen –  

Isabell Minami 

 

Lite kort om mig:  

Har ridit i 30 år och som ponnyryttare var 

det ett stort steg att gå över till stor häst. 

Även om Lipizzanern är en liten häst så 

för mig som är liten så är ändå rasen stor, 

men ändå lagom. 

 

Hur det blev en Lipizzaner var att jag 

hade precis tagit bort min första ponny 

som jag hade ägt i nästan 14 år när min 

kompis hittade en annons på nätet om en 

4årigt Lipizzanersto som var till salu. Det 

här var i början av november 2017 som 

vi åkte ut och kollade på Esmeralda som 

stod i Eskilstuna. Vi klickade direkt när 

vi var ute och provred. Det var egentligen 

en ren slump att det blev en Lipizzaner 

och det ångrar jag inte!  

 

Det är en riktigt trevlig ras, väldigt modig, lättlärd och jädrans vackra <3 

Esmeralda är min först ägda Lipizzaner och har haft henne sedan 25/11 -17  

Målet med Esmeralda är att ställa upp i en dressyrtävling typ en lätt C och nån 

hopptävling. Så det ska bli kul att få utvecklas tillsammans och att man har varit 

med under hela utvecklingen till dressyrtävlingarna, så vi för se när vi kommer ut 

och känner oss redo för tävlingarna. 

 

Hon är född 21/6-13  

e: Siglavy Capriola Convoj 

u: Bianca ll 

 

Mvh Isabell Minami :) 

Foto: Esmeralda och Isabell Minami 

 



 

 

 

 


